
„Pójdźcie za Mną, a uczynię was rybakami ludzi. Oni natychmiast zostawili sieci i poszli za 

Nim.” [Mt 4, 19 – 20] 

 

Każdy z nas, ludzi, ma swoją drogę w życiu. Standardowo – małżeństwo, życie konsekrowane 

lub życie w samotności z wyboru (poświęcając się w sposób szczególny dla innych, np. lekarz 

czy nauczyciel). Często wydaje nam się, że słowa „pójdź za Mną” są kierowane tylko dla 

tych, którzy wybrali kapłaństwo i życie konsekrowane…Jednak czy tak jest naprawdę? Otóż 

Jezus chce, aby każdy z nas, każdy człowiek, szedł za Nim, aby każdy Go naśladował. Tak 

naprawdę nie jest ważne, czy jesteś osobą konsekrowaną czy jesteś małżonkiem. Ważnym 

jest, by Go naśladować, by pięknie żyć, by miłować Go i innych, by żyć! By na serio żyć! 

Pan Jezus każdego człowieka czyni „rybakiem ludzi”. Każdy ma nim być, ma o Nim mówić, 

ma Nim żyć, w Nim być. Ma zachęcać swoim życiem do wiary, do poznania Boga, do 

poznania Jego MIŁOSIERDZIA. 

„Oni natychmiast zostawili sieci i poszli za Nim” – powinniśmy postępować tak samo. 

Powinniśmy NATYCHMIAST nieść Go w świat! DZISIAJ głosić Jego dobroć: kupić żonie 

kwiaty, zapytać o samopoczucie współsiostrę ze wspólnoty, odwiedzić chorą sąsiadkę, 

przygotować liturgię w parafii, przeżegnać się przy przydrożnym krzyżu. TERAZ iść za Nim 

i podążać Jego śladami, rzucić się w Jego ramiona i zaufać. 

Być może Twoje życie jest jedyną Ewangelią, jaką niektórzy przeczytają. 
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